
 
 

 
Asielzoekers zijn een waterloopkundig probleem 
 
Veel mensen roepen anno 2025 dat ze terug willen naar vroeger toen, zoals ze zeggen: 
‘Nederland nog Nederland (of ‘blank’) was en het nog gezellig was hier”. Dat is een vreemd idee 
want Nederland is al sinds de Batavieren de Rijn af kwamen zakken steeds veranderd qua 
samenstelling van de bevolking en dus ook wat betreft onze gewoontes en gebruiken. Er is nooit 
een constant, stabiel, niet veranderend Nederland geweest. Het is altijd zo geweest dat hier hele 
groepen mensen uit andere landen binnenkwamen omdat het hier beter was dan waar ze 
vandaan kwamen of omdat er hier wat te roven viel.  
 
Het is een natuurwet dat water altijd van hoog naar laag stroomt en zo gaat het met mensen ook. 
Mensen trekken altijd van gebieden met veel ellende naar plekken en landen waar het beter is, 
waar het ellendepeil lager is. En net als bij water kun je daar wel wat aan doen met dijken en 
sluizen maar dat houdt een keer op. Als het water echt in massaal ons land instroomt zoals 
onlangs nog in Valkenburg hou je daar niks aan. Als het zeewaterpeil een paar meter stijgt, 
stroomt half Nederland gewoon onder. Zo gaat het met mensen ook. Als ergens het ellendepeil 
zo hoog wordt dat mensen echt massaal wegtrekken naar betere gebieden hou je ze gewoon niet 
tegen. De grenzen zo dichtgooien dat er geen asielzoeker meer doorkomt, kan helemaal niet. Je 
kunt om heel Nederland geen hekken of dijken van 10 meter hoog bouwen. En als je dat doet 
kunnen mensen er nog omheen, onderdoor, overheen door de lucht of doorheen door bewakers 
om te kopen.   
 
Er zijn maar 2 manieren om het asielprobleem op te lossen. Als het ellendepeil in de gebieden 
waar ze vandaan vluchten lager wordt, hebben ze veel minder een reden om daar weg te trekken. 
Dat kunnen we regelen. We kunnen onze welvaart en ons welzijn delen met die landen en dan 
daalt daar het ellendepeil. Maar dat betekent zelf inleveren. Dat vinden de meeste mensen een 
heel slecht idee en daarom gebeurt dat dus niet. Ontwikkelingshulp? Niet doen, want dat kost ons 
geld! 
 
Je kunt er natuurlijk ook voor zorgen dat ze hier een nog ellendiger bestaan krijgen dan in de 
landen waar ze vandaan komen in de hoop dat ze dan wel wegblijven. Dan moet je ze heel lang in 
tenten en sporthallen huisvesten voordat bekeken wordt of ze mogen blijven, moet je ze 
verbieden om in die tijd te werken of de taal te leren, ze uitsluiten van het deelnemen aan 
activiteiten van sport- en alle andere verenigingen, ze allemaal voortdurend kenmerken als 
uitvreters, gelukszoekers, aso’s met een gevaarlijk geloof, etc. De goeden moeten dan maar 
onder de kwaden lijden want de aanzuigende werking moet gestopt worden! Dat betekent dat je 
jezelf net zo verderfelijk moet gaan gedragen als de corrupte machtshebbers in het land waar ze 
vandaan komen. Maar gezien de dingen die veel mensen tegenwoordig roepen en schrijven in ons 
land hebben veel van die o zo ‘gezellige’ Nederlanders daar geen enkel probleem mee …… 
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